Questionnaire of 2000 Population and Housing Census in Taiwan-Fukien Area of the Republic of China

Approval authority: Executive Yuan Official permission no.: Tai (88) TsaiNo.21786 Approval expires: June 30, 2001		Census standard time: 00.00.A.M. December 16, 2000				Statistics Act, Title 20, interviewees are obliged to answer the census form to the best of their knowledge. The census form remains confidential to Census Bureau and will be for statistical purposes only. No information will be released in a way that would expose an individual or household to be identified.			
City County Household	·	Village Li Enumeratio	n area House	Househo	old Lir	n ·	Total no. of page		
code Correction code						Total no	o. of non-registered is of this household		
		'							
Living address: Correction:	City County Section	Town	City p District Lane	The second second	Village Li Alley	Lin No.		Road	
Note: Please use blue or b		e answer with "√" or away from damage.	fill out the answer	within the box	provided; pleas	se use correction	pen for any corre	ction.	
Write the number as exar		10 10 11 11 11	3 9						
Population panel		0001				0002			
1. Name and Sex (please enter the name from left to right)			1.Male 2.Fe	male			1.Male	2.Female	
2. Date of birth	1.After A.D. Year 2.Before A.D.	Month	Day		fter A.D. Year efore A.D.	Mont	h Day		
3. Personal Identification No. Foreigners should enter Nationality Code (from left to right)									
4. Living status		lived or are expected to live in t (1)Taiwan-Fukin area (3)Dead (skip 513.)	(2)Non-Taiwan-Fuk				ve in this address for three area (2)Non-Taiw 13.)		
5. Relationship to householder	1.Householder 2.Spouse(Cohabitant) 3.(Foster) Parent 4.Spouse's (foster)parent 5.Grand parent 6.(Foster) Child	8.Gr 9.Br ent 10.Or 11.Er	oster)Child's spouse randchild or his/her spouse rother/sister or his/her spouse ther relative mployee ther nonrelative	e 2.S use 3.(I 4.S 5.0	Iouseholder pouse(Cohabitant) Foster) Parent pouse's (foster)parent Grand parent Foster) Child		7.(Foster)Child's spous 8.Grandchild or his/her 9.Brother/sister or his/l 10.Other relative 11.Employee 12.Other nonrelative	spouse	
6. Marital status	1.Unmarried		vivorced or 4. Wide	owed 1.U	Inmarried	2.Married or	3.Divorced or	4. Widowed	
7. Educational	1.Attending school	cohabited se	eparated (5)Junior college		Attending school	cohabited (1)Primary school	separated (5)Junio	r college	
attainment	2.Graduated 3.Attended not completed	(2)Junior high school (3)Senior high school (4)Vocational senior high sc	(6)University (7)Master's degre	2.C e program 3.A	Oraduated Attended not ompleted	(2)Junior high school (3)Senior high school (4)Vocational senior h	ol (6)Univ		
:	4. Never or not attending school	(9)Child under 6 years old (10)Illiterate	(11)Self-educat	, , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,	lever or not ttending school	(9)Child under 6 year (10)Illiterate	rs old (11)Self	-educated	
8. Place of residence 5 years ago(before Dec. 15,1995) For persons aged under 5 years old or born after Dec. 16,1995, skip to Question 8.	1.The same as the living 2.The same as the village/liv 3.The same as the town/tocity/district where you 4.The same as the city/count	where you live 6.The Chine ownship/ 7.Overseas	ukien area ➤ Please sp esc Mainland Code:	City/ County 3.T	he same as the living a he same as the village/li w he same as the town/to ity/district where you I he same as the city/county	where you live 6.The pwnship/ 7.Ov	e Chinese Mainland erseas Code:	ease specify City/ County	
9. Family living Supporter	1.Yes 2.No (h	ousehold composed of two or m	ore unrelated individuals, sk	ip to 9.)	'es 2.No (hous	sehold composed of two o	or more unrelated individua	ls, skip to 9.)	
10. Working status (Dec. 9 ~ 15, 2000)	1.Servicemen on activ 2.Holding a job (part-tin 3.Holding no job	e duty ne job, work for family business with (1)Agriculture		a week) 2.H	ervicemen on active Iolding a job (part-time Iolding no job	•	s with no pay for more than 15	hours in a week)	
11. Place of work or school	1. Job holder, servicema	an or student the living address	Please specify		ob holder, serviceman		➤ Please specify		
Students holding a		the town/township/	City / C	ounty	(2)The same as t	he town/township/		City / County	
part-time job after class should refer to their "place	•	where you live wn/township/city/ —	Town / T City / Di		city/district w (3)Not at the tow			Fown / Township City / District	
of work".	district when	• •	:: ::		district where	you live	· 11		
	(4)Not in Taiwa 2.Holding no job or no	,	Code:	2. H	(4)Not in Taiwan Iolding no job or not		Code:		
12. Need care of others	1.Eating	5.Bathing			ating	5.Bathing			
for 3 months or more since illness, injury or	2.Getting on/off bed	6. Walking		2.0	etting on/off bed	6.Walking			
aging causes difficulty in or stop you from:	3.Dressing4.Going to the lavatory	7.Housekeeping 8.None	(cooking, laundering) (Multiple choice)	'	Oressing Going to the lavatory	7.Houseke 8.None	eping (cooking, launde (Multiple choic	_	
13. Indigenous status	1.Yes (1).		(7) Rukai (10	0) Others 1.Y	/es (1) A	.mi (4) Bunu	n (7) Rukai	(10) Others	
	2.No (2)	Atayal (5)Puyuma Paiwan (6)Tsou	(8) Saisiyat	¥ 2.N		aiwan (6)Tsou	na (8) Saisiyat (9)Yami	¥	

Back page +

0003

1. Name and Sex

1. Male 2. Female

1. Name and Se			1.Male 2.Female		1.Male 2.Female		
2. Date of birth		1.After A.D. Year Month 2.Before A.D.	Day	1.After A.D. Year Month	Day		
3. Personal Identif Foreigners should Nationality Code (from left to right)							
4. Living status		1. Yes (people who have lived or are expected to live in 2. No, usually living in (1) Taiwan-Fukin area (3) Dead (skip 513.)		1. Yes (people who have lived or are expected to live in this address for three months or more) 2. No, usually living in (1) Taiwan-Fukin area (2) Non-Taiwan-Fukin area			
5. Relationship householder	to	1.Householder 7.(F 2.Spouse(Cohabitant) 8.G 3.(Foster) Parent 9.B 4.Spouse's (foster)parent 10.O 5.Grand parent 11.Er	Foster)Child's spouse randchild or his/her spouse rother/sister or his/her spouse ther relative mployee ther nonrelative	2.Spouse(Cohabitant) 8.Gr 3.(Foster) Parent 9.Br 4.Spouse's (foster)parent 10.Or 5.Grand parent 11.Er	(skip 513.) oster)Child's spouse randchild or his/her spouse other/sister or his/her spouse ther relative mployee ther nonrelative		
6. Marital statu	ıs	Linmarried	Divorced or separated 4. Widowed	1 Unmarried	Divorced or eparated 4. Widowed		
7. Educational attainment		1.Attending school 2.Graduated 3.Attended not completed (1)Primary school (2)Junior high school (3)Senior high school (4)Vocational senior high school	(5)Junior college (6)University (7)Master's degree program school (8)Doctorate degree program	1.Attending school (1)Primary school 2.Graduated (2)Junior high school (3)Senior high school (4)Vocational senior high school (4)Vocational senior high school (5)Child under 6 years old (6)Child under 6 years old (7)Child under 6 years old (8)Child under	(5)Junior college (6)University (7)Master's degree program		
		4.Never or not attending school (10)Illiterate	(11)Sen-educated	attending school (10)Illiterate	(11)Sett-educated		
8. Place of resid years ago(bet 15,1995) For persons age years old or born 16,1995. skip to Qu	fore Dec. ed under 5 n after Dec.	3.The same as the town/township/ city/district where you live	nese Mainland City/	1.The same as the living address 2.The same as the village/li where you live 3.The same as the town/township/ city/district where you live 4.The same as the city/county where you live			
9. Family living S		4.The same as the city/county where you live 1.Yes 2.No (household composed of two or mo	ore unrelated individuals, skip to 9.)	1. Yes 2. No (household composed of two or more unrelated individuals, skip to 9.)			
10. Working stat (Dec. 9 ~ 15, 2		1.Servicemen on active duty 2.Holding a job (part-time job, work for family business with 3.Holding no job (1)Agriculture	n no pay for more than 15 hours in a week) (2)Industry (3)Service	1. Servicemen on active duty 2. Holding a job (part-time job, work for family business with 3. Holding no job (1) Agriculture	no pay for more than 15 hours in a week)		
11. Place of work school Students holding part-time job afte should refer to the of work."	a r class	(1)The same as the living address (2)The same as the town/township/ city/district where you live (3)Not at the town/township/city/ district where you live	Please specify City / County Town / Township City / District Code:	1. Job holder, serviceman or student (1) The same as the living address (2) The same as the town/township/ city/district where you live (3) Not at the town/township/city/ district where you live (4) Not in Taiwan-Fukien area Please specify City / County Town / Township City / District			
12. Need care of of 3 months of since illness, if aging causes in or stop you	or more injury or difficulty	2.Holding no job or not attending school 1.Eating 5.Bathing 2.Getting on/off bed 6.Walking 3.Dressing 7.Housekeeping 4.Going to the lavatory 8.None	g (cooking, laundering) (Multiple choice)	2.Holding no job or not attending school 1.Eating 5.Bathing 2.Getting on/off bed 6.Walking 3.Dressing 7.Housekeeping 4.Going to the lavatory 8.None	g (cooking, laundering) (Multiple choice)		
13. Indigenous sta		1. Yes (1) Ami (4) Bunun 2. No (2) Atayal (5) Puyuma (3) Paiwan (6) Tsou	(7) Rukai (10) Others (8) Saisiyat (9) Yami	1. Yes (1) Ami (4) Bunun 2. No (2) Atayal (5) Puyuma (3) Paiwan (6) Tsou	(7) Rukai (10) Others (8) Saisiyat (9) Yami		
II. Housing pa	nel						
1. Type of household	1.Ord	tinary household tup quarters: (1)Convalescent hospital (3)School (5)Hotel (2)Hospital (4)Temple (6)Others	this house 3. Unoccup 4. Housing 1. Residen	pied but for other uses (the end) pied and not for other uses (the end) nce only	2.Rented 3.Allotted 4.Others(e.g. borrowed)		
2. Type of building	1.Ho ma 2.Col or ii hote	(2)Hospital (4)Temple (6)Others using unit (mainly for family living, e.g. apartment, asion, cottage) lective living quarters (mainly for institutional, commercial adustrial use, e.g. school dormitory, firms, business building, el. hospital, barracks) (skip to the end) er places (tent, tank, roadside, subway) (skip to the end) exist (skip to the end)	usage 2.Residen 3.Residen	nce and factory nce and business or service nce and agriculture Living/ dining room(s) (excluding kitchen, Remark :			
Interviewee : _		, Tel :		extension			
Enumerator : _		(signature) , Admini	istrator:	(signature) , Inspector :	(signature)		
-			***************************************	 · - · · · 	,		

8.不具上列各項障礙

(本問項可複選)

(7)魯凱族

(10)其他

2.上下床

1.是

5.洗澡

3.更換衣服 6.在室內外走動

(1)阿美族

8.不具上列各項障礙

(4) 布農族

(本周項可複選)

(7)魯凱族

2.上下床

預期達)三個月以上 13. 是否爲原住民及其族

別

+

3.更換衣服

5.洗澡

- (1)阿美族

6.在室內外走動

(4) 布農族

1. 姓名及性別 姓名請由左所を填寫	1.男 2.女
2. 出生年月日	1.民國 2.民前
3. 身分證統一編號 外國人讀填國籍代碼	已列即出姓名的人口 請勿填寫! 請勿填寫!
4. 是否經常居住此處所	1.是(指在該處所已經實際居住或預期居住三個月以上) 1.是(指在該處所已經實際居住或預期居住三個月以上) 2.否・其經常居住於: (1)臺閩地區 (2)非臺閩地區(以下5~13問項免填) (2)非臺閩地區 (2)非臺閩地區(以下5~13問項免填) (3)死亡(以下5~13問項免填) (3)死亡(以下5~13問項免填)
5. 與戶長關係	1.戶長 5. (外)祖父母 9.兄弟姊妹及其配偶 2.配偶(含同居人) 6. (養)子女 10.其他親屬 3. (養)父母 7. (養)子女之配偶 11.受雇人 4.配偶之(養)父母 8. (外)孫及其配偶 12.寄居人 4.配偶之(養)父母 8. (外)孫及其配偶 12.寄居人
6. 婚姻狀況	1.未婚 2.有配偶或同居 3.已離婚或分居 4.配偶死亡 1.未婚 2.有配偶或同居 3.已離婚或分居 4.配偶死亡
7. 教育狀況	1.在學 (1)國小 (4)高職(含五年制專科前三年) 1.在學 (1)國小 (4)高職(含五年制專科前三年) 2.畢業 (2)國中(初中) (5)專科 (7)碩士 2.畢業 (2)國中(初中) (5)專科 (7)碩士 3.肄業 (3)高中 (6)大學 (8)博士 3.肄業 (3)高中 (6)大學 (8)博士
	4.未就學 - (9)六歲以下兒童 (10)不識字 (11)自修 4.未就學 - (9)六歲以下兒童 (10)不識字 (11)自修
8. 五年前(84年12月15日 以前)居住地點 84 年 12 月 16 日以淺出生 (未滿 5 歲) 春覺填	1.同現住處所 6.大陸地區 ➤ 請かけ資縣市及其代號 2.同現住村里 7.國外 2.同現住村里 7.國外 3.同鄉鎮市區不同村里 縣 市 3.同鄉鎮市區不同村里 県 市 4.同縣市不同鄉鎮市區 代號: 5.同臺閩地區不同縣市 代號: 5.同臺閩地區不同縣市 代號:
9. 是否爲主要家計負責	1.是 2.否 (二人以上非親屬之個人所組成之住戶,免填本問項) 1.是 2.否 (二人以上非親屬之個人所組成之住戶,免填本問項)
10. 標準週(89年12月9日 至12月15日)工作狀況	1.現役軍人 2.有工作(含學生兼差、家庭主婦兼差或無酬家馬工作15小時以上) 1.現役軍人 2.有工作(含學生兼差、家庭主婦兼差或無酬家馬工作15小時以上) 3.無工作 (1)農業 (2)工業 (3)服務業 3.無工作 3.無工作 (1)農業 (2)工業 (3)服務業
11. 工作場所或求學地點	1.有工作者、現役軍人或在求學者 > 請加·填縣市、鄉鎮市區及其代號 1.有工作者、現役軍人或在求學者 > 請加·填縣市、鄉鎮市區及其代號
學生利用課餘兼差者,應 以「工作場所地點」 勾選	(1)在現住處所 縣 市
以「工作物が成態」の近	(2)在現住鄉鎮市區 縣 市 (2)在現住鄉鎮市區 縣 市
	(3) 不在現住鄉鎮市區 鄉鎮市區 鄉鎮市區
	(4)不在臺閩地區 2.無工作而且不在求學者 代號: 2.無工作而且不在求學者 代號:
12. 是否因生病、受傷、衰 老而具右列活動障礙 且需他人幫忙長達(或 預期達)三個月以上	1.吃飯 4.上廁所 7.家事活動能力,含煮飯、打掃、洗衣 1.吃飯 4.上廁所 7.家事活動能力,含煮飯、打掃、洗衣 2.上下床 5.洗澡 8.不具上列各項障礙 2.上下床 5.洗澡 8.不具上列各項障礙 3.更換衣服 6.在室內外走動 (本周項可複選) 3.更換衣服 6.在室內外走動 (本周項可複選)
13. 是否爲原住民及其族 別	1.是 (1)阿美族 (4)布農族 (7)魯凱族 (10)其他 1.是 (1)阿美族 (4)布農族 (7)魯凱族 (10)其他 2.否 (2)泰雅族 (5)卑南族 (8)賽夏族 ▼ 2.否 (2)泰雅族 (5)卑南族 (8)賽夏族 ▼ (3)排灣族 (6)鄒族 (9)雅美族 族 (6)鄒族 (9)雅美族 族
貳、住宅狀況	*0843802*
1. 戶別 [1.普遍	通供戶 1.有人居住 7. 背戶住淮
,	普通住戶,該居住處所為: Ed 2.無人居住但供其他用途(以下免填) 本宅時間 年
	(1)安養中心 (3)學校宿舍 (5)旅館 3.無人居住且不供其他用途(以下免填) 「民前」住進本宅各誘填"口口"平
	(2)醫療院所 (4)寺廟 (6)其他 4. 住宅用途 1.住宅専用 3. 兼商業或服務業用 名. 集農業用 備註欄: 備註欄:
2. 居住處所區分 1.住 ²	
	他房屋【指住宅以外的房屋,如廠房、辦公大樓、 合計居室房間 房 廳:衛浴 章
	館、軍營、學校宿舍、醫院…】(以下免頃) 數及衛浴套數 【房間數不含厨房、車庫等】 小數點
	也處所【指帳篷、車廂、路邊、地下道 】(以下桑填) 6. 貴戶住宅所有 1.自有 3.配住
4.此	老已不存在 (以下免填) 權屬 2.租押 4.其他(含借住)
受訪者:	, 聯絡電話:
善查員:	(簽名),指導員: (簽名),審核員: (簽名)